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Radni Miasta Tychy:

lwona oleksiak
Aleksandra Wysocka-
Anita Skapczyk
Marek Gołosz
sławomir wróbel
Jarosław Hajduk
Andrzej Kściuczyk

Pan Andrzej Dziuba
Prezydent Miasta Tychy

za pośrednictwem
Pani Barbary Koniecznej
Przewodniczącej Rady Miasta Tychy

Treść interpelacji/zapytania:

Wydłużenie okresu zamrożenia tafli lodowej Stadionu Zimowego/zakup maty multisportowej.

Zwracamy się z zapytaniem o powody szybkiego kończenia możliwości korzystania z tafli
lodowej po zakończonym sezonie Polskiej Ligi Hokeja.

Rozumiemy priorytety jakie są w kontekście korzystania z płyty lodowiska (drużyna
seniorów), jednak tak szybkie rozmrażanie tafli odmawia możliwości korzystania, jeszcze przez
przynajmniej (wydające się minimum) miesiąc, pozostałym uczestnikom sportowego życia obiektu.

Nie wszystko musi być podporządkowane działalności i prowadzeniu najważniejszej drużyny
hokejowej miasta, Mamy wiele grup młodzieżowych, trzy drużyny występujące w ŚALH, danie im
moŻliwoŚci dłuższego korzystania z obiektu przyniesie wymierny skutek w postaci zaliczenia większej
ilości jed noste k tre n ingowych, prowadzen ia rozgrywek.

Kolejnym możliwym rozwiązaniem jest zakup specjalnej maty multisportowej z
polipropylenu, zapewniającej możliwość korzystania z obiektu po rozmrożeniu tafli.

Zwracamy się również z zapytaniem o druga tafle lodową o której było swego czasu bardzo
głoŚno, w kontekŚcie której padały jasne deklaracje. Czy jest planowana budowa takiego obiektu w
najbliższym czasie.

Z poważaniem za Radnych
sławomir wróbel
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